
Skålleruds Fiberförening Styrelsemöte 2019-11-18 
Närvarande: Bo Thorsenius, Annika Karlsson, Stig-Åke Almqvist, Thomas Johansson, Christer 

Johansson och Anders Dalbert. 

 Påminnelse/kravbrev 

Christer redovisade ett förslag på kravbrev till medlemmar som inte betalar sina avgifter trotts 

påminnelsebrev. Föreningen kan bli tvingade att stänga av anslutningen  

Vi beslutade också att ringa och påminna medlemmen innan det blir aktuellt med avstängning. Vi ar 

fram ett internt Pm inför detta arbetet. 

 Ekonomi 

Bo redovisade ekonomiska läget. Nästa utbetalning av statsbidrag är på gång. Skållerudsfiber träffade 

representanter för Melleruds kommun i mitten av november för att diskutera möjligheter för 

kommunen att på olika sätt stötta föreningen i den ekonomiska situation som uppstått. I nästa 

medlemsbrev ger vi en utförligare presentation av det ekonomiska läget för föreningen  

 Grävrapport 

Under oktober har Tegab 

 Borrat under vägen till Snäcke. vid bygdegården för att få klart anslutningarna i Snäcke.   

 Grävt klart i Håverud återstår att lägga sjökabel 

 Grävt klart allt klart Bränna till Kroken, några fastigheter återstår 

Viss grävning och blåsning kommer att ske under december. 

 Medlemsutveckling 

Vi är nu uppe i 700 anslutningar. 

 Besiktning 

Besiktningsmannen har följ upp utförandet av arbetet. Besiktningsmannen var mycket nöjd med 

anläggningen Förbesiktningen är godkände arbetet., men besiktningsmannen vill få in alla handlingar 

för nätet innan slutbesiktning.  

 Nästa styrelsemöte 

Vi träffas hos Christer  klockan 18. 000 

Sammanfattat av Christer 


